
voor het jaar 1995 (wijziging
samenhangende met de Najaars-
nota) (24522);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen (VIII)
voor het jaar 1995 (wijziging
samenhangende met de Najaars-
nota) (24523);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
de Nationale Schuld (IXA) voor
het jaar 1995 (wijziging samen-
hangende met de Najaarsnota)
(24524);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Financiën
(IXB) voor het jaar 1995 (wijzi-
ging samenhangende met de
Najaarsnota) (24526);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Defensie (X)
voor het jaar 1995 (wijziging
samenhangende met de Najaars-
nota) (24527);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Verkeer en
Waterstaat (XII) voor het jaar
1995 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (24528);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Economische
Zaken (XIII) voor het jaar 1995
(wijziging samenhangende met
de Najaarsnota) (24529);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij (XIV)
voor het jaar 1995 (wijziging
samenhangende met de Najaars-
nota) (24530);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid (XV) voor
het jaar 1995 (wijziging samen-
hangende met de Najaarsnota)
(24531);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Volksgezond-

heid, Welzijn en Sport (XVI) voor
het jaar 1995 (wijziging samen-
hangende met de Najaarsnota)
(24532);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Landbouw-Egalisatiefonds,
Afdeling A, voor het jaar 1995
(wijziging samenhangende met
de Najaarsnota) (24533);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Gemeentefonds voor het jaar
1995 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota; tweede
wijziging) (24534);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Provinciefonds voor het jaar
1995 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (24535);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Infrastructuurfonds voor het
jaar 1995 (wijziging samenhan-
gende met de Najaarsnota)
(24536);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Fonds economische
structuurversterking voor het
jaar 1995 (wijziging samenhan-
gende met de Najaarsnota)
(24538);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer (XI) voor het jaar
1995 (wijziging samenhangende
met de Najaarsnota) (24539);

- het wetsvoorstel Wijziging
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Binnenlandse
Zaken (VII) voor het jaar 1995
(wijziging samenhangende met
de Najaarsnota) (24541).

Deze wetsvoorstellen worden zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

De vergadering wordt van 12.35 uur
tot 13.30 uur geschorst.

©

De voorzitter: De ingekomen

stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met deze voorstellen
heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
19 december te stemmen over de
moties voorgesteld tijdens het
nota-overleg over het Financieel
overzicht zorg, te weten:
- de motie-Lansink over de aanbeve-
lingen van de commissie-Biesheuvel
(24404, nr. 9);
- de motie-Lansink over reeds
ingediende bouwaanvragen (24404,
nr. 10);
- de motie-Marijnissen over de
leeftijdsgrens van het jeugdpakket
tandzorg (24404, nr. 11).

Ik stel voor, dinsdag 19 december bij
het begin van de vergadering als
hamerstuk te behandelen:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
in artikel 7 van de Wet persoons-
registraties opgenomen termijn voor
het indienen van een voorstel van
wet (24516).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Assen.

Mevrouw Assen (CDA): Voorzitter!
Gisteren hebben wij een algemeen
overleg gehad over duurzaam
bouwen. Ik verzoek u om het verslag
van dat overleg zo spoedig mogelijk
op de plenaire agenda te zetten. Het
gaat om het beperkte pakket en de
financieÈ le en fiscale ondersteuning
daarvan. Als het kan, wil ik graag dat
dit debat nog voor het kerstreces
plaatsvindt.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Wij sluiten ons van harte
bij dat verzoek aan.

De voorzitter: Ik stel voor, het
verzoek in te willigen en dit punt toe
te voegen aan de agenda van
volgende week. Ten overvloede merk
ik op dat het dus gaat om een debat
van eÂeÂn termijn met twee minuten

Voorzitter
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spreektijd per fractie, slechts bedoeld
voor het indienen van moties.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Vliegenthart.

Mevrouw Vliegenthart (PvdA):
Voorzitter! Namens mijn collega Van
Nieuwenhoven wil ik het volgende
vragen. Gisteravond is er een
algemeen overleg geweest van de
vaste commissie voor Binnenlandse
Zaken over de Stichting USZO. Wij
willen graag dat het verslag van dat
algemeen overleg op de kamer-
agenda wordt geplaatst.

De voorzitter: Ik stel voor, dit punt
toe te voegen aan de agenda van
volgende week bij de reeks
twee-minutendebatten.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Dittrich.

De heer Dittrich (D66): Voorzitter!
Onlangs is iemand die verdacht werd
van verkrachting, heengezonden
wegens een vormfout, aldus
kranteberichten. Vorige week hebben
wij met de minister van Justitie ook
al over een vormfout gesproken. Ik
stel voor, een brief van de minister
van Justitie te vragen over deze
verkrachtingszaak en de vraag hoe
het allemaal gegaan is.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar de
minister van Justitie.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is
wederom aan de heer Dittrich.

De heer Dittrich (D66): Voorzitter! In
de krant van vandaag las ik weer een
ander bericht dat mij nogal
verontrustte, namelijk dat minister
Sorgdrager geld te kort komt voor
het bouwen van cellen in verband
met de afgesloten rijks-CAO. Ik vind
dat zorgelijk. Ook hierover wil ik een
brief vragen aan de minister van
Justitie. Daarin kan zij dan uitleggen
wat er precies aan de hand is.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de

vergadering door te geleiden naar de
minister van Justitie.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Adelmund.

Mevrouw Adelmund (PvdA):
Voorzitter! Ik wil u vragen om het
verslag van het nota-overleg dat
gisteren heeft plaatsgevonden over
de nota ''Om de kwaliteit van arbeid
en zorg: investeren in verlof'', op de
plenaire agenda te plaatsen.

De voorzitter: Ik stel voor, aan dit
verzoek te voldoen en dit punt toe te
voegen aan de reeks twee-
minutendebatjes.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het rapport ’’Verzekerd van

toezicht’’ van de tijdelijke
commissie Toezicht
Verzekeringskamer (23669).

De beraadslaging wordt geopend.

©

De heer Van der Ploeg (PvdA):
Mijnheer de voorzitter! Het rapport
''Verzekerd van toezicht'' is onder
andere ingegeven door de kwestie
Vie d'Or en gaat in hoge mate over
het toezicht door de Verzekerings-
kamer. Het volgt op schriftelijke
vragen die de leden Vermeend en
Van der Vaart indertijd hebben
gesteld. Wij hebben daarom met
bijzondere belangstelling en
waardering kennis genomen van het
rapport van de parlementaire
tijdelijke commissie Toezicht
Verzekeringskamer. Ik zal eerst enkele
opmerkingen maken over de kwestie
Vie d'Or en vervolgens ingaan op het
toezicht.

De PvdA-fractie stemt in grote
lijnen in met de conclusies en
aanbevelingen van de commissie. Zo
zijn wij van mening dat de commis-
sie haar kritiek op het functioneren
van het toezicht van de Verzekerings-
kamer inzake Vie d'Or goed heeft
onderbouwd. Is er al meer bekend
over de schade die polishouders
hebben geleden? De Verzekerings-
kamer noemt bedragen tussen 65
mln. tot 180 mln. Overigens betreurt
de PvdA-fractie het dat de commissie
geen inzage in de individuele

dossiers heeft gehad. Dit heeft
immers een breed vergelijkend
onderzoek naar individuele verzeke-
raars verhinderd. Ziet de commissie
mogelijkheden voor dergelijk
onderzoek in de toekomst door een
daartoe bevoegde instantie, zoals de
Algemene Rekenkamer? Ook
betreuren wij het, maar dat is meer
een voetnoot, dat noch de actuaris
noch de oprichter van Vie d'Or
medewerking heeft verleend aan dit
onderzoek.

Hoewel de Verzekeringskamer in
1991 de benoeming van een
bewindvoerder heeft overwogen
maar niet heeft uitgevoerd, delen wij
de mening van de commissie dat de
Verzekeringskamer voldoende
aanleiding heeft gehad om vanaf
augustus 1992 en zeker in april 1993
tot een dergelijke benoeming over te
gaan. Al in een vroeg stadium waren
er duidelijke signalen dat er sprake
zou zijn van belangenverstrengeling
binnen met name de directie van Vie
d'Or. Hoe beoordeelt de commissie
de stelling van de minister van
FinancieÈn dat de conclusies van de
commissie hem ''hebben gesterkt in
de conclusie dat de deconfiture van
Vie d'Or niet aan de Verzekerings-
kamer kan worden geweten''. Dit
citaat is afkomstig uit een brief van
22 november 1995 aan de belangen-
vereniging van polishouders Vie
d'Or. Ik kan met de beste wil van de
wereld ± misschien moet ik een
betere wil zien te vergaren ± deze
conclusies niet uit het rapport van de
commissie trekken. Ik zie wat dat
betreft wat licht tussen de commissie
en de minister, hoewel ik mij
eigenlijk niet kan voorstellen dat dit
het geval zou zijn. Dus hoe verhoudt
de conclusie van de minister van
FinancieÈn zich verder tot de
opmerking van de voorzitter van de
commissie, gemaakt op 16 oktober
voor Radio 1, dat de Verzekerings-
kamer veel eerder had moeten eisen
dat de aandeelhouders kapitaal
zouden storten om zo de verplichtin-
gen aan polishouders op termijn te
kunnen dekken? Hoe zit het met de
visie dat de Verzekeringskamer
goedkeuring voor herverzekerings-
contracten had kunnen weigeren om
zo tot een betere solvabiliteit te
komen? Hoe verhoudt dit zich tot de
opmerking dat de Verzekeringskamer
al vanaf augustus 1992 zich actief
had kunnen opstellen bij het
verkopen van Vie d'Or en dat zij in
een vroeg stadium een eigen

Voorzitter
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